
RAZPRAVE NA SEJAH DELEGACIJ O RAZPISU REFERENDUMA

Enotni program dobiva
podporo v vseh okoljih

Vpretekllh dneh so se v vseh krajevnih skupnostih
sestale delegacije za zbor KS občinske skupščine na
razširjenih sejah. Obravnavale so gradivo za zaseda-
nje zbOra, ki bo 30. oktobra. Osrednja točka je bila
razprava o predlogu za uvedbo četrtega samopri-
spevka v Ljubljani in o programu, ki naj bi ga uresni-
člli z zbranimi sredstvi.

KS Nove Poljane: V živahni
razpravi so izrazili negodova-
nje, da je iz programa samo-
prispevka izpadla sanacija
grajskega pobočja. Sklenili so
pooblastiti oba delegata za
zbor KS občinske skupščine,
da podpreta razpis referendu-
ma, vendar morata odločno
zahtevati, da ostane gradnja
vodohrana na grajskem hri-
bu v programu samopri-
spevka.

KS Stari Vodmat: Delegati
so podprli program samopri-
spevka. Glasovali bodo za pd-
lok o razpisu, vendar z zahte-
vo, da se z zbranimi sredstvi
zgradi tudi vodohram na graj-
skem hribu in prestavi kolek-
tor na Vilharjevi cesti.

KS Josip Prašnikar: Pod-

prli so uvedbo samoprispev-
ka. Zahtevali so, da vključijo
v program tudi gradnjo vodo-
hrana na Gradu in prestavi-
tev kolektorja. Pri vseh novih
posegih v prostor moramo
upoštevati zahteve ekologije.
Vsi upravni organi so dolžni

dosledno nadzorovati spošto-
vanje predpisov in sproti
ukrepati proti kršilcem, ki
onesnažujejo okolje.

KS Kolodvor: Kljub tertiu,
da sta iz programa izpadla ko-
munalna ureditev železniške
postaje od katere so si obetali
umiritev prometne zmede in
pa sanacija grajskega pobočja
so delegati sklenili podpreti
uvedbo samoprispevka.

KS Ledina: Ob odločni
podpori programu samopri-
spevka in predlogu o razpisu
referenduma so delegati pod-
prli tudi stališče občinskega
izvršnega sveta in zahtevali,
da naj zavzame sanacija graj-
skega pobočja prioritetno me-
sto v programu komunalnih
del.

KS Tabor: V kritični raz-
pravi so delegati podprli eno-
ten program samoprispevka s
tem, da ostane v njem tudi
gradnja vodohrama na Gradu
in prestavitev kolektorja. Ker
je urejarije grajskega pobočja
izpadlo iz programa samopri-

spevka, naj komunalna skup-
nost uvrsti ta poseg med pri-
oritetne naloge v svojem pro-
gramu. V plan za leto 1987 naj
vnesejo tudi gradnjo parkir-
nih površin pod avtobusno
postajo.

KS Trg osvoboditve: Brez
razprave so sprejeli program
četrtega samoprispevka z do-
datnim predlogom MK
SZDL, naj v ryem ostane
gradnja vodohrana na Gradu
prestavitev kolektorja na Vil-
harjevi.

KS Stara Ljubljana: Razv-
nela se je burna razprava, v
kateri so delegati odločno
zahtevali, naj se problem graj-
skega pobočja reši tako ali
drugače. Prebivalci te krajev-
ne skupnosti so namreč živ-
]jerysko ogroženi zaradi mož-
nosti, da se grajsko pobočje
zruši v dolino. Zaradi tega so
zahtevali, da se problem v kar
najkrajšem času reši v okviru
rednih programov, če ga že ne
moremo s samoprispevkom.
Sicer pa so program samopri-
spevka podprli s-predlogom,
da ostane v njem gradnje vo-
dohrara na Gradu in presta-
vitev kolektorja na Vilhaijevi.

KS Prule: Delegacija je
podprla program samopri-
spevka z dodatnim predlo-
gom, da ostane v ryem grad-
nja vodohrana na Gradu in
prestavitev kolektorja na Vil-
harjevi cesti. Oba delegata se
bosta na seji zbora KS skupš-
čine občine Center v četrtek,
30. oktobra zavzela za razpis

' referenduma.
Tik pred tiskanjem Dogo-

vorov so se v ponedeljek, 27.
oktobra sestale delegacije
krajevnih skupnosti Gradiš-
če, Poljane in Ajdovščina. V
vseh treh krajevnih skupno-
stih so delegacije sprejele pro-
gram tretjega samoprispevka
skupaj z gradnjo vodohrana
na grajskem hribu in prestavi-
tvijo kolektorja na Vilhaijevi
cesti.


